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Zápis z jednání Komise zdravotní a sociální 
 
Datum:  06.09.2023 
 
Účast:  viz prezenční listina  

 

Přítomni všichni členové komise (po většinu jednání), tj. 8 členů. 

Komise byla usnášeníschopná. 

 
Hosté:  Bc. Bohumila Mudrová, Jitka Vacková (OSVZ) 
 
Koordinátor: PhDr. Luděk Fára (vedoucí OSVZ) 
 
 
Program: 

1) Úvod, schválení programu. 
2) Schválení zápisu z elektronického hlasování o žádosti organizace Ponton, z. s.  o poskytnutí 

individuální dotace. 
3) Zařazení žádostí do seznamu žadatelů o byt v DPS Příbram. 
4) Návrh na přidělení bytu v DPS. 
5) Různé, diskuse. 

 
 
ad 1)  Úvod a zahájení jednání předsedou komise. Seznámení a projednání programu jednání. 
Schválení programu.        (pro/proti/zdržel se): 7/0/0 
 
ad 2)   Dne 17.07.2023 byla doručena MěÚ Příbram žádost organizace Ponton, z. s., provozovatele 
NZDM (nízkoprahové zařízení pro děti a mládež) Bedna v Příbrami.  
 
Na základě Statutu činnosti komise Rady města Příbram, konkrétně Komise zdravotní a sociální, bylo 
dle ustanovení Statutu v Čl. II, bodu 9 dne 26.07.2023 zahájeno elektronické hlasování (tzv. per rollam). 

Stručné shrnutí žádosti a všech příloh žádosti: 

1) Žadatel: Ponton, z. s. , provozovatel NZDM Bedna v Příbrami  
2) Projekt: NZDM Bedna – zajištění personální kapacity nízkoprahového klubu (NZDM – 

nízkoprahové zařízení pro děti a mládež) 
3) Obecný popis projektu: Z důvodu navýšení zájmu o služby NZDM ze strany klientů v roce 

2022 došlo k navýšení personálu organizace v roce 2023 o 0,6 úvazku. 
4) Doba realizace: 01.01. – 31.12.2023 
5) Celkové náklady projektu: 96.336,00 Kč 
6) Požadovaná částka: 95.000,00 Kč 

 
Na základě hlasování všech členů komise ve dnech 26.07.až 01.08.2023 o společném návrhu předsedy 
a koordinátora komise se členové usnesli  takto: 
Komise navrhuje poskytnutí individuální dotace organizaci Ponton, z.s. na projekt „NZDM Bedna – 
zajištění personální kapacity nízkoprahového klubu“ ve výši 40.000,00 Kč. (pro/proti/zdržel se): 8/0/0 
 
Podle ustanovení statutu činnosti komise je o hlasování per rollam a jeho výsledku je sepsán 
samostatný zápis (dle čl. II odst. 7. tohoto statutu), který se odsouhlasí na nejbližším jednání komise, 
které probíhá obvyklým způsobem. 
 
Komise souhlasí s obsahem zápisu z elektronického projednání žádosti o individuální dotaci 
organizace Ponton, z. s. na projekt „NZDM Bedna – zajištění personální kapacity nízkoprahového 
klubu) ze dne 03.08.2023.      (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 
 
ad 3)   Na základě nastavených pravidel pro pronájem bytů ve vlastnictví města Příbram byly 
projednány žádosti o zařazení do seznamu uchazečů o byt v Domě s pečovatelskou službou (DPS). 
 

Komisi byly předloženy návrhy týkající se 7 žádostí. Pracovnicí OSVZ byla popsána životní situace 
zájemců o zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS s přihlédnutím ke kritériím sociální naléhavosti 
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(osamělost žadatele, nepřiměřené/nevhodné bydlení, nízké příjmy a probíhající podpora ze strany 
sociální služby) a sdělena doporučená zdravotní naléhavost. 

o B.  M., bytem Příbram 
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a stanovuje u zájemce sociální 
naléhavost III. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 8/0/0 

 

o B. K., bytem Příbram   
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a stanovuje u zájemce sociální 
naléhavost III. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 

o J. A., bytem Příbram   
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a stanovuje u zájemce sociální 
naléhavost III. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 7/0/1  
 

o V. P., bytem Příbram   
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a stanovuje u zájemce sociální 
naléhavost III. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 

o V. D., bytem Příbram   
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a stanovuje u zájemce sociální 
naléhavost IV. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 

o Z. Č., bytem Tochovice   
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a stanovuje u zájemce sociální 
naléhavost III. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  

 

o V. V., bytem Hořovičky (Rakovnicko)   
Komise nedoporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS. (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 
 

Ad 4) 
o přidělení bytu paní E. Ž.    

Komise doporučuje uzavření nájemní smlouvy podle nastavených pravidel pro  pronájem bytů 
ve vlastnictví města Příbram, tj. na dobu 2 roků.  (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 

o přidělení bytu panu P. D.    
Komise doporučuje uzavření nájemní smlouvy podle nastavených pravidel pro  pronájem bytů 
ve vlastnictví města Příbram, tj. na dobu 2 roků.  (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 

o přidělení bytu paní Z. P. a p. M. S.    
Komise doporučuje uzavření nájemní smlouvy podle nastavených pravidel pro  pronájem bytů 
ve vlastnictví města Příbram, tj. na dobu 2 roků.  (pro/proti/zdržel se): 8/0/0  
 
 
 
Ad 5) 
Různé, diskuse: 

Stanovení termínů jednání komise na 4. čtvrtletí roku 2023: 

o středa 04.10.2023 od 16:00 hodin, 

o středa 01.11.2023 od 16:00 hodin, 

o středa 06.12.2023 od 16:00 hodin. 

 
Další jednání Komise zdravotní a sociální je plánované na středu 04.10.2023 od 16:00 hodin. 
 
 
 

 

Datum:   21.09.2023 

Zapsal:   PhDr. Luděk Fára v. r. – koordinátor komise 
 

Předseda komise: MUDr. František Hauser v. r.  

 


